
PROTOKÓŁ Nr II/2018 

z przebiegu obrad sesji Rady Miejskiej w Kluczborku odbytej w dniu 28 listopada 2018 r. 

W sesji udział wzięli: Burmistrz Miasta Kluczborka Jarosław Kielar, Z-ca Burmistrza 
Roman Kamiński.Sołtysi Wsi, Dyrektorzy i Kierownicy Jednostek Gminnych Przedstawiciele 
Administracji Samorządowej, Skarbnik Gminy p. Piotr Lewald, 

Obrady rozpoczęto o godz: 15.00 

Porządek obrad 

I.Sprawy porządkowo-organizacyjne: 

a/ otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności podejmowanych uchwał, 

b/ ustalenie porządku obrad, 
c/ przyjęcie protokołu z sesji ,poprzedniej kadencji Nr LVI/2018 

z dnia 14 listopada 2018 r. 

2. Interpelacje i zapytania Radnych. 

3.Podjęcie uchwal w sprawie: 

1) ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej, 

2) powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej składu osobowego, 

3) ustalenia liczby członków Komisji Skarg 

4) powołania Komisji Skarg oraz ustalenia jej składu osobowego, 

5) powołania Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
oraz ustalenia jej składu osobowego, 

6) powołania Komisji dis Wsi, Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej 
i Ochrony Środowiska oraz ustalenia jej składu osobowego, 

7) powołania Komisji Kultury ,Oświaty ,Sportu i Turystyki oraz ustalenia jej składu 
osobowego, 

8) powołania Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych oraz ustalenia jej składu 
osobowego, 

9) określenia zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży dla sołtysów, 

1 O) ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla radnych Rady Miejskiej 
w Kluczborku, 



11) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta Kluczborka, 

12) utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Centrum Aktywności Lokalnej 
w Kluczborku i nadania jej statutu. 

4.0dpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych. 

S. Wolne wnioski i informacje 

6. Zamknięcie obrad. 

Do punktu 1 porządku obrad 

Sprawy porządkowo - organizacyjne 

a)Sesję Rady Miejskiej otworzył i rozpoczął Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kluczborku Janusz Kędzia. 

b) Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia stwierdził, że obecnych na dzisiejszej sesji 
jest 21 radnych, zatem obrady i podejmowane uchwały są prawomocne, następnie przedstawił 

porządek obrad. 

Po odczytaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał czy są wnioski 

i uwagi do przedstawionego porządku. Uwag nie było zatem przystąpił do jego realizacji. 

c/ przyjęcie protokołu z sesji poprzedniej kadencji Nr LVI/2018 z dnia 14 listopada 2018 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia zapytał czy są uwagi do protokołu z dnia 
14 listopada 2018 r. Uwag nie zgłoszono zatem Przewodniczący przystąpił do 

przeprowadzenia głosowania w sprawie przyjęcia protokołu z w/w sesji Rady Miejskiej 

i w wyniku głosowania głosami 21 za,0 przeciw,0 wstrzymujących się protokół został 
przyjęty. 

Do punktu 2 porządku obrad 
Interpelacje i zapytania Radnych 

W tym punkcie porządku obrad głos zabrał Radny p. Piotr Rewienko - zwrócił się 

z pytaniem do p. Burmistrza ponieważ na I sesji Wysoka Rada nie zgodziła się na 

Wiceprzewodniczącego proponowanego przez Zjednoczona Prawicę ,rozumiem ,że moja 
kandydatura nie przeszła ale nie dano nam możliwości zaproponowania innej osoby a wczoraj 
p. Burmistrz w Radiu Opole wypowiadał się w tej kwestii używając argumentu ,że z Radnym 
Rewienko jest trudna współpraca ze względu na jego cechy osobowościowe. Chciałbym 

zapytać o jakie to cechy chodziło p. Burmistrzowi? 
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Do punktu 3 porządku obrad 
Podjęcie uchwal w sprawie: 

Przed przystąpieniem do podjęcia uchwał Radny Janusz Kallus zawnioskował o zmiany: 

w projekcie uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej w § 1 wpisać 

liczbę 6 natomiast w projekcie uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz 

ustalenia jej składu osobowego, dopisać do składu Komisji Rewizyjnej p. Radną Grażynę 

Popek a wykreślić ze składu Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 

Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poddał wniosek Radnego Janusza Kallusa 

pod głosowanie i w wyniku głosowania głosami 21 za ,O przeciw,0 wstrzymujących się 

wniosek został przyjęty. Radna p. Grażyna Popek wyraziła zgodę. 

1) projekt uchwały w spr;iwie ustalenia liczby członków Komisji Rewizyjnej, do tego 
projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej 
Janusz Kędzia poddał projekt pod głosowanie: 

skład 6 osobowy 

L.o Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje sie 
l. Adamski Krzvsztof X 

2. Breiwo Stanisław X 
3. Długosz Alfred X 
4. Doliński Tadeusz X 

5. Jarosz Radosław X 
6. Kallus Janusz X 
7. Kedzia Janusz X 
8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 
10. Lasek Rafał X 

11. Michalak Tomasz X 

12. Michalewski Adam X 
13. Mrozek Józef X 

14. Myślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 
16. Popek Grażvna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rvchel Krzvsztof X 

19. Sitnik Piotr X 
20. Ślusarczyk Justvna X 

21. Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr II/4/18 
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2) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej oraz ustalenia jej 
składu osobowego, Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poinformował ,że 
w związku z przyjętym wnioskiem Radnego p. Janusza Kallusa do składu Komisji 
Rewizyjnej dopisana jest Radna p. Grażyna Popek . Nie zgłoszono uwag do w/w 
projektu uchwały zatem Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia odczytał 
skład Komisji 

-Krzysztof Adamski 
-Andrzej Konwiński 
-Grażyna Popek 
-Piotr Rewienko 
-Radosław Jarosz 
-Marek Wojna 

poddał projekt uchwały pod głosowanie 

L.p Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje sie 
1. Adamski Krzysztof X 
2. Brejwo Stanisław X 
3. Długosz Alfred X 
4. Doliński Tadeusz X 
5. Jarosz Radosław X 
6. Kallus Janusz X 
7. Kędzia Janusz X 

8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 

11. Michalak Tomasz X 

12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Myślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 

16. Popek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rychel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Ślusarczyk Justyna X 

21. WoinaMarek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/5/18 
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3) projekt uchwały w sprawie ustalenia liczby członków Komisji Skarg do tego 
projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej 
Janusz Kędzia poddał projekt pod głosowanie 

skład 4 osobowy 

L.p Radna/y Za Przeciw Wstrzvmuie sie 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 
10. 
11. 
12. 
13. 
14. 
15. 
16. 
17. 
18. 
19. 
20. 
21. 

L.p 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 

Adamski Krzysztof X 

Brejwo Stanisław X 

Długosz Alfred X 

Doliński Tadeusz X 

Jarosz Radosław X 

Kallus Janusz X 

Kędzia Janus z X 

Konwiński Andrzej X 

Kozioł Joanna X 

Lasek Rafał X 

Michalak Tomasz X 

Michalewski Adam X 

Mrozek Józef X 

Myślecki Jan X 

Pięch Zdzisław X 

Popek Grażyna X 

Rewienko Piotr X 

Rychel Krzvsztof X 

Sitnik Piotr X 

Slusarczyk Justyna X 

Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/6/18 

4) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Skarg oraz ustalenia jej składu 
osobowego, do tego projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag zatem Przewodniczący 
Rady Miejskiej Janusz Kędzia odczytał skład komisji 

-Janusz Kallus 
-Justyna Ślusarczyk 
-Jan Myślecki 
-Adam Michalewski 

poddał projekt uchwały pod głosowanie 

Radna/y Za Przeciw Wstrzymuie sie 
Adamski Krzvsztof X 

Brejwo Stanisław X 

Długosz Alfred X 

Doliński Tadeusz X 

Jaros z Radosław X 
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6. Kallus Janusz X 

7. Kędzia Janusz X 

8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 

11. Michalak Tomasz X 

12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Mvślecki Jan X 

15. Pięch Zdzisław X 

16. Popek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rvchel Krzvsztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Slusarczvk Justyna X 

21. Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/7/18 

5) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Budżetu, Rozwoju Gospodarczego i 
Gospodarki Miejskiej oraz ustalenia jej składu osobowego, do tego projektu 
uchwały Radni nie wnieśli uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz 
Kędzia odczytał skład Komisji 

- Jan Myslecki 
- Tadeusz Doliński 
- Józef Mrozek 
- Rafał Lasek 
- Piotr Rewienko 
- Joanna Kozioł 
- Krzysztof Adamski 
- Janusz Kallus 
- Janusz Kędzia 

poddał projekt uchwały pod głosowanie 

L.p Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje sie 
1. Adamski Krzysztof X 

2. Breiwo Stanisław X 

3. Długosz Alfred X 

4. Doliński Tadeusz X 

5. Jarosz Radosław X 

6. Kallus Janusz X 

7. Kedzia Janusz X 

8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 
11. Michalak Tomasz X 
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12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Myślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 

16. Popek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rychel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Slusarczyk Justyna X 

21. WoinaMarek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/8/18 

6) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji d/s Wsi, 
Rolnictwa,Leśnictwa,Gospodarki Żywnościowej i Ochrony Środowiska oraz 
ustalenia jej składu osobowego, do tego projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag 
zatem Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia odczytał skład Komisji 

-Tadeusz Doliński 

- Alfred Długosz 
- Stanisław Brejwo 
- Justyna Ślusarczyk 
- Józef Mrozek 
- Rafał Lasek 
- Radosław Jarosz 

poddał projekt uchwały pod głosowanie 

L.p Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje się 
1. Adamski Krzysztof X 

2. Brejwo Stanisław X 

3. Długosz Alfred X 

4. Doliński Tadeusz X 

5. Jarosz Radosław X 

6. Kallus Janusz X 

7. Kędzia Janus z X 

8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 

11. Michalak Tomasz X 

12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Myślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 

16. Popek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rvchel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 
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120. 
21. 

I Ślusarczyk Justyna 
Wojna Marek 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr II/9/18 

7) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Kultury ,Oświaty ,Sportu i 
Turystyki oraz ustalenia jej składu osobowego, do tego projektu uchwały Radni nie 
wnieśli uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia odczytał skład 
Komisji 

- Grażyna Popek 
- ZdzisławPięch 
-Tomasz Michalak 
- Krzysztof Rychel 
- Adam Michalewski 
- Stanisław Brejwo 
- Joanna Kozioł 
- Piotr Sitnik 
- Andrzej Konwiński 
poddał projekt uchwały pod głosowanie 

L.p Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje się 
1. Adamski Krzysztof X 

2. Breiwo Stanisław X 
,, ., . Długosz Alfred X 

4. Doliński Tadeusz X 

5. Jaros z Radosław X 

6. Kallus Janusz X 

7. Kędzia Janus z X 

8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 

11. Michalak To masz X 

12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Myślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 

16. Popek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rvchel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Ślusarczyk Justyna X 

21. WoinaMarek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/10/18 
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8) projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Spraw Obywatelskich i Socjalnych 
oraz ustalenia jej składu osobowego, do tego projektu uchwały Przewodniczący 
Rady Miejskiej Janusz Kędzia poprosił o wykreślenie zapisu „Rozpatrywanie 
wniosków dotyczących naruszania prawa" Skargi wnioski i petycje będzie rozpatrywać 
Komisja Skarg. Radni nie wnieśli uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz 
Kędzia odczytał skład Komisji 

- Zdzisław Pięch 
- Tomasz Michalak 
- Krzysztof Rychel 
- Marek Wojna 
poddał projekt uchwały pod głosowanie 

L.p Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje się 
1. Adamski Krzysztof X 

2. Breiwo Stanisław X 
,., 
:> . Długosz Alfred X 

4. Doliński Tadeusz X 

5. Jarosz Radosław X 

6. Kallus Janusz X 

7. Kędzia Janusz X 

8. Konwiński Andrzej X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 

11. Michalak Tomasz X 

12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Mvślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 

16. Popek Grażvna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. R vchel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Ślusarczvk Justyna X 

21. Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr II/11/18 

L. 
1. 

9) projekt uchwały w sprawie określenia zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów 
podróży dla sołtysów, do tego projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag zatem 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poddał projekt pod głosowanie 

Radna/ Za Przeciw 
sztof X 
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2. Brejwo Stanisław X 

3. Długosz Alfred X 

4. Doliński Tadeusz X 

5. Jaros z Radosław X 

6. Kallus Janusz X 

7. Kedzia Janusz X 

8. Konwiński Andrzei X 

9. Kozioł Joanna X 

10. Lasek Rafał X 

11. Michalak Tomasz X 

12. Michalewski Adam X 

13. Mrozek Józef X 

14. Mvślecki Jan X 

15. Pięch Zdzisław X 

16. Popek Grażvna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rychel Krzvsztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Ślusarczyk Justvna X 

21. Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/12/18 

10) projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diet dla 
radnych Rady Miejskiej w Kluczborku, w tym punkcie porządku obrad głos zabrał 
Radny p.Piotr Rewienko zwrócił uwagę ,że ta uchwała nie ma uzasadni,enia jest to 
znaczące podniesienie diet w stosunku do diet sołtysów bo sołtysom podnieśliśmy 
o I 00 zł i jaki to będzie miało skutek finansowy w skali roku. 
Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił ,że przez ostanie 12 lat diety nie były 
podnoszone,było to znacząco mniej od Rady Powiatu, na wniosek Radnych stawki diet 
zostały zbliżone do systemu naliczania w Radzie Powiatu. 
Burmistrz Jarosław Kielar- wyjaśnił ,że skutek to kwota ok. 6.000,00 zł miesięcznie 
a rocznie ok.70.000,00zł. 

Radny p.Piotr Rewienko -zgłosił poprawkę do tego projektu uchwały uzasadniając: 
wydaje mi się,że Radni Sejmiku Wojewódzkiego oraz Radni Powiatu Kluczborskiego 
mają wyższe diety ze względu na dojazd , to są koszty. Wydaje mi się ,że zrównanie diet 
z Radnymi Powiatu to są zbyt daleko idące podwyżki od 300-500 zł i zróżnicowane 
mocno a skoro sołtysom podnosimy o I 00 zł to również dobrym zachowaniem byłoby 
aby radnym podnieść o I 00 zł. Gmina nie jest w najlepszej sytuacji finansowej o czym 
świadczy to ,że na koniec ubiegłej kadencji podjęto uchwałę o wydaniu obligacji. Nie 
powinniśmy na początku kadencji podnosić diet zanim się nie wykażemy i nie 
rozpoczniemy pracy. Proponuje aby podnieść diety o 100 zł. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek Radnego Rewienki pod głosowanie i w 
wyniku głosowania głosami 3 za, 19 przeciw,O wstrzymujących się wniosek nie został 
przyjęty. Do tego projektu uchwały Radni nie wnieśli więcej uwag zatem 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poddał w/w projekt pod głosowanie 
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L.p Radna/v Za Przeciw Wstrzvmuie sie 
1. Adamski Krzysztof X 
2. Brejwo Stanisław X ,., 
.) . Długosz Alfred X 
4. Doliński Tadeusz X 
5. Jarosz Radosław X 
6. Kallus Janusz X 
7. Kędzia Janus z X 
8. Konwió.ski Andrzej X 
9. Kozioł Joanna X 
10. Lasek Rafał X 
11. Michalak Tomasz X 
12. Michalewski Adam X 
13. Mrozek Józef X 
14. Myślecki Jan X 
15. Piech Zdzisław X 
16. Popek Grażyna X 
17. Rewienko Piotr X 
18. Rvchel Krzysztof X 
19. Sitnik Piotr X 
20. Slusarczyk Justyna X 
21. Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 19 za, l przeciw, 1 wstrzymujący się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr II/13/18 

L.p 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 
10. 
11. 
12. 
13. 
14. 

11) projekt uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Miasta 
Kluczborka, do tego projektu uchwały Radny Piotr Rewienko zapytał czy obniżan1y 
wynagrodzenie Burmistrza czy to jest wynik ustawy i czy to maksymalna kwota ? 
Burmistrz Jarosław Kielar - tak obniżamy tak maksymalna kwota. Radni nie wnieśli 
uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poddał projekt pod 
głosowanie 

Radna/y Za Przeciw Wstrzymuje się 
Adamski Krzysztof X 

Brejwo Stanisław X 
Długosz Alfred X 
Doliński Tadeusz X 
Jarosz Radosław X 

Kallus Janusz X 
Kędzia Janusz X 
Konwiński Andrzej X 
Kozioł Joanna X 

Lasek Rafał X 
Michalak Tomasz X 

Michalewski Adam X 

Mrozek Józef X 
Mvślecki Jan X 
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15. Pięch Zdzisław X 

16. Popek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 
18. R ychel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 

20. Ślusarczyk Justvna X 

21. Wojna Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr II/14/18 

L.p 
1. 
2. 
3. 
4. 
5. 
6. 
7. 
8. 
9. 
10. 
11. 
12. 

12) projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Centrum 
Aktywności Lokalnej w Kluczborku i nadania jej statutu. 

Radny Janusz Kallus zapytał czy nie trzeba zwracać środków europejskich w 
związku z remontem Kina Bajka w Kluczborku. Burmistrz Jarosław Kielar - remont 
Kina Bajka był ze środków Gminy w 100% nie ze środków zewnętrznych. 

Radny Alfred Długosz - zapytał kto będzie prowadził obsługę finansowa CAL . 

Burmistrz Jarosław Kielar -obsługę finansową będzie prowadzić Administracja Oświaty. 

Radny Piotr Rewienko - mam informację od radnych z poprzedniej kadencji ,że taki 
projekt uchwały był już przedkładany na sesje i nie został uchwalony co się stało co się 
zmieniło i czy są jakieś skutki finansowe i czy to się bilansuje w budżecie w skali roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował ,że byliśmy w tamtej kadencji zaskoczeni 
takim projektem daliśmy sobie czas na zastanowienie się .przemyślenie 
przeanalizowaliśmy od początku do końca przyznaliśmy racje i zasadność wydzielenia i 
stąd ten projekt. 

Do tego projektu uchwały Radni nie wnieśli uwag zatem Przewodniczący Rady Miejskiej 
Janusz Kędzia poddał projekt pod głosowanie 

Radna/y Za Przeciw Wstrzvmuie sie 
Adamski Krzysztof X 
Brejwo Stanisław X 

Długosz Alfred X 

Doliński Tadeusz X 

Jarosz Radosław X 

Kallus Janusz X 

Kedzia Janusz X 

Konwiński Andrzej X 

Kozioł Joanna X 

Lasek Rafał X 
Michalak Tomasz X 

Michalewski Adam X 
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13. Mrozek Józef X 

14. Mvślecki Jan X 

15. Piech Zdzisław X 

16. Pooek Grażyna X 

17. Rewienko Piotr X 

18. Rychel Krzysztof X 

19. Sitnik Piotr X 
20. Slusarczvk Justyna X 

21. Woina Marek X 

i w wyniku głosowania głosami 21 za, O przeciw, O wstrzymało się uchwała została 
podjęta i nadano jej Nr 11/15/18 

Do punktu 4 porządku obrad 
Odpowiedzi na zgłoszone w pkt.2 interpelacje i zapytania Radnych. 

Burmistrz Jarosław Kielar -źle się stało ,że Pan coś chciał sprawdzić dla mnie jest to zła 
cecha mogliście zgłosić inną kandydaturę wtedy mielibyście swojego 
Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Radny Piotr Rewienko- chciałem ad vocem odnieść się bop. Burmistrz dosłownie nie 
odpowiedział na moje pytanie jakie to cechy osobowościowe w Radiu Opole bo tak się 
wypowiedział dyskwalifikują moją osobę na funkcję Wiceprzewodniczącego nie usłyszałem 
odpowiedzi. Rozmawialiśmy z Panem Przewodniczącym w czwórkę wraz z Radnym Powiatu 
który był świadkiem rozmowy. Na sesji nie było możliwości tego powiedzieć więc powiem 
teraz. 
Złamaliście Państwo dobry zwyczaj parlamentarny i samorządowy nie uniemożliwiając 
wystawienia kandydata na Wiceprzewodniczącego , nie wybierając Wiceprzewodniczącego 
który ma drugi wynik to się nie zdarzało ani w samorządzie powiatowym ani miejskim w 
parlamencie Wicemarszałków maja wszystkie kluby ani Macie takie prawo tylko łamiecie 
dobry zwyczaj. Nie zaprosiliście nas do rozmów zaprosiliście tylko radnego z ugrupowania 
który reprezentuje Komitet Stanisława Konarskiego.I to było moim zdaniem łamanie dobrego 
zwyczaju. Co do cech osobowościowych to jest p. Burmistrzu atak personalny na moja osobę 
nie merytoryczny bo możecie się nie zgadzać 
Możecie mnie przegłosować dobrze było by gdyby moja kandydatura nie przeszła ja bym 
wskazał inna kandydaturę .Opanowaliście Gminę demokratycznie rządzicie Gmina swoim 
ugrupowaniem rządzicie koalicja z platforma obywatelska i chcecie rządzić opozycja 
Jakim prawem Wy będziecie wybierać kto z nas będzie Wiceprzewodniczącym ja siebie nie 
zgłosiłem na Wiceprzewodniczącego proszę nie wmawiać ze to ja wziąłem górę nad 
wszystkimi moimi cechami osobowościowymi i zawładnąłem zgłoszenie mnie ta grupa 
radnych zdecydowała razem ze mną ze ja będę kandydował i to mnie zgłoszono. Gdyby moja 
kandydatura nie przeszła zgłosiłbym kogoś z kolegów , koleżanek i mielibyśmy 
Wiceprzewodniczącego zwyczaj byłby zachowany wyszło by tylko że chcecie dyrygować 
również opozycja co jest złym rozwiązaniem i nie wysłałem do wszystkich możliwych 
mediów tylko do dwóch do NTO i do Kulis Powiatu to też prostuje p. Burmistrzu i szkoda że 
od I sesji zaczyna się konfrontacja z Państwa strony. 

Burmistrz Jarosław Kielar - mija się Pan z prawdą został Pan poinformowany. 

13 



Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia - poinformował ,że od I sesji nie ma żadnego 
konfliktu miedzy kolegami z prawej strony a pozostałymi radnymi i prawdopodobnie nie 
będzie. Problem polega na tym .ze osobiście został pan poinformowany przed sesja ,ze 
koleżanki i koledzy sobie nie życzą jak tu siedzimy w ilości 17 osób aby Pan reprezentował 
Radę Miejską jako Wiceprzewodniczący dobrze został Pan poinformowany jak zostanie 
zgłoszona kandydatura Pana to zgłoszony zostanie Radny Piotr Sitnik i o tym Pan też został 
poinformowany . I Pan sobie dokładnie zdawał sprawę ,że drugiej szansy Prawica już nie 
dostanie tu jak Pan Burmistrz powiedział ze liczy się tylko Pana osoba a nie Pana Koleżanka 
i Koledzy tak to dokładnie ja odebrałem i odebrało większość radnych i taki jest fakt nikt 
ego nie zmieni wszyscy tylko nie Pańska osoba bo Pańska osoba nie będzie reprezentować 
Rady Miejskiej w Kluczborku w tej kadencji. 

Radny Piotr Rewienko -mówi Pan część prawdy część nie do końca informację o tym ,że 
jeżeli moja kandydatura padnie to zgłoszony zostanie p.Piotr Sitnik dostaliśmy 30 sekund 
przed głosowaniem nie byliśmy w stanie się już zebrać było ustalone ,że jeżeli moja 
kandydatura nie przejdzie to zostanie zgłoszony Radosław Jarosz tak było ustalone w klubie i 
to jest pełna prawda nikt wcześniej mnie nie informował o tym że a nawet gdyby tak było 
a tak nie było to nie Wasza rola jest decydowanie za opozycję proszę dać nam suwerenność 
bycia na ,,nie" ,krytykowania bo od tego jest opozycja. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - z jednym się zgodzę że nie poinformowałem , że to będzie 
p. Piotr Sitnik tylko radny z naszego ugrupowania. 

Radny Jan Myślecki - zawnioskował o zamknięcie dyskusji 
Przewodniczący Rady Miejskiej poddał wniosek pod głosowanie i w wyniku głosowania 
głosami 19 za , O przeciw, O wstrzymujących się dyskusja została zamknięta. 

Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił 1 O min przerwę w obradach na czas 
ukonstytuowania się komisji. 

Przerwa 
Obrady zostały wznowione komisje się ukonstytuowały Przewodniczący Rady Miejskiej 
Janusz Kędzia poinformował : 
Przewodniczącym Komisji Rewizyjnej zostanie Radny p. Krzysztof Adamski 
Z-ca Przewodniczącego -Radny p. Radosław Jarosz 
Przewodniczącym Kornisj i Spraw Obywatelskich i Socjalnych zostanie Radny p. Zdzisław 
Pięch 

Z-ca Przewodniczącego - Radny p. Marek Wojna 
Przewodniczącym Komisji Kultury,Oświaty Sportu i Turystyki zostanie Radna p.Grażyna 
Popek 
Z-ca Przewodniczącego -Radny p.Andrzej Konwiński 
Przewodniczącym Komisji ds. Wsi Rolnictwa Leśnictwa i Gospodarki Żywnościowej 
zostanie Radny p.Tadeusz Dolinski 
Z-ca Przewodniczącego -Radny p. Rafał Lasek 
Przewodniczącym Komisji Budżetu,Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Miejskiej 
zostanie Radny p.Jan Myślecki 
Z-ca Przewodniczącego - Radny p. Józef Mrozek 
Przewodniczącym Komisji Skarg zostanie Radny p.Janusz Kallus 
Z-ca Przewodniczącego -Radna p. Justyna Ślusarczyk 
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Do punktu 5 porządku obrad 
Wolne wnioski i informacje 

-pismo p. W.E. B.z dnia 22.11.2018 r. w sprawie zamiany mieszkania 
Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia przedstawił pismo w/w rodziny. Jest to 
rodzina która przyjęliśmy z Kazachstanu - pismo przekazuję do Miejskiego Zarządu 
Obiektów Komunalnych w Kluczborku celem rozpatrzenia. 

- Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia poinformował ,że w miesiącu grudniu 
Zaplanowano jeszcze 2 sesje o godz: 16.00 12 grudnia i 19 lub 20 grudzień. 

- Burmistrz poinformował o segregacji śmieci radni otrzymali informacje j esteśmy w 
ciągłym przetargu kolejna firma się odwołała, Ulotki otrzymają wszyscy mieszkańcy 

Kluczborka. W przyszłym tygodniu kolejna rozprawa 4 grudnia będzie rozstrzygniecie 
przetarg jest na 4 lata. Urząd pracuje w wydłużonym czasie. Deklaracje można przynosić do 
Urzędu Miejskiego. 
Jest nowa ustawa i trzeba ja realizować. 
Radny Józef Mrozek - czy karta rodziny- to wystarczy gmina -? 

Burmistrz poinformował ,że na podstawie karty dużej rodziny dochód ustalony przez OPS 

Radny Rafał Lasek - trzeba zapytać bo jak dzieci są pełnoletnie to karta się kończy 
natomiast rodzice mają zawsze. 

Do punktu 6 porządku obrad 
Zamknięcie obrad. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Janusz Kędzia 
zamknął obrady sesji o godz: 16,05 

Pr 
Rady • czborku 

nusz Kę zia ~ 

Protokółowała: 
B.Maj. 
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